

1680 (XIX). Petition from Mr. Etienne Masso and others (T/PET.5/444)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Etienne Masso and others concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,²⁵

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority and to the statement of its special representative, in particular that the cases referred to in the petition had been settled shortly after the dispatch of the petition.

*779th meeting,
18 April 1957.*

1681 (XIX). Petition from Mrs. Marie Louise Mpaye (T/PET.5/449)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mrs. Marie Louise Mpaye concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,²⁶

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority and to the statements of its special representative, in particular that her husband could apply to the Labour Office for assistance in finding employment.

*784th meeting,
25 April 1957.*

1682 (XIX). Petition from Mr. David Richard Tagne (T/PET.5/472)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. David Richard Tagne concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,²⁷

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

*779th meeting,
18 April 1957.*

1683 (XIX). Petition from Mr. Isaac Nkazu (T/PET.5/473)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Isaac Nkazu concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,²⁸

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

*779th meeting,
18 April 1957.*

²⁵ See T/PET.5/444, T/OBS.5/69, T/L.745.

²⁶ See T/PET.5/449, T/OBS.5/69, T/L.751.

²⁷ See T/PET.5/472, T/OBS.5/73, T/L.745.

²⁸ See T/PET.5/473, T/OBS.5/73, T/L.745.

1680 (XIX). Pétition de M. Etienne Masso et autres (T/PET.5/444)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Etienne Masso et autres, concernant le Cameroun sous administration française²⁵,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial, d'où il ressort notamment que les affaires mentionnées dans la pétition ont été réglées peu de temps après l'envoi de la pétition.

*779ème séance,
18 avril 1957.*

1681 (XIX). Pétition de Mme Marie Louise Mpaye (T/PET.5/449)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de Mme Marie Louise Mpaye concernant le Cameroun sous administration française²⁶,

Appelle l'attention de la pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial, selon lesquelles, notamment, le mari de la pétitionnaire pouvait demander à l'office de la main-d'œuvre de l'aider à trouver un emploi.

*784ème séance,
25 avril 1957.*

1682 (XIX). Pétition de M. David Richard Tagne (T/PET.5/472)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. David Richard Tagne, concernant le Cameroun sous administration française²⁷,

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

*779ème séance,
18 avril 1957.*

1683 (XIX). Pétition de M. Isaac Nkazu (T/PET.5/473)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Isaac Nkazu, concernant le Cameroun sous administration française²⁸,

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

*779ème séance,
18 avril 1957.*

²⁵ Voir T/PET.5/444, T/OBS.5/69, T/L.745.

²⁶ Voir T/PET.5/449, T/OBS.5/69, T/L.751.

²⁷ Voir T/PET.5/472, T/OBS.5/73, T/L.745.

²⁸ Voir T/PET.5/473, T/OBS.5/73, T/L.745.